
Notulen
Datum: 7 augustus 2024
Tijd: 16.00 uur
Locatie: De Kruisdam
Aanwezig: Marjolein van Houten, Jill Kaercher, Rob de Graeve, Paul Peter Lindner, Alie van Luijk

Notulen vorige vergadering

De notulen van 2 juli 2024 zijn goedgekeurd.

Aanvullingen op de reguliere agenda: (inbreng van de deelnemers)

• Jill heeft een aanbod gekregen kaarten voor een concert, kunnen wij aanbieden aan
onze vrijwilligers. Dit is op 20 augustus tussen 17.00 en 19.00. Wij zullen een Mid
Zomerborrel organiseren. Marjolein regelt met Gerrit dat er een poster opgehangen
wordt.

• Er is een mail van ANP gekomen, dat er een foto voor de website is geplaatst waar geen
copyright voor betaald is. De factuur wordt nu betaald en Marjolein heeft gevraagd bij
ANP of wij nog verdere acties moeten ondernemen.

• Jill vraagt of de woensdag een goede dag voor de bestuursvergadering is i.v.m. haar
werk. Rob en Alie houden het liever op de dinsdag en dat is ook zo besloten.

Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:

Onderwerp Eigenaar Deadline Stand van
zaken

Proces afspraken Allen 02-07-2024

Voortgang
ondersteunende
diensten bestuur

Allen Open Alleen
vertrouwensp
ers oon is
prio.

Coördinatoren
overleg
organiseren

Allen 16-7-2025 Kan pas in
september,
aangezien de
meeste
mensen op
vakantie zijn.

Prijzen Horeca Allen 02-07-2024 Bij de begroting



Verdeling taken
Penningmeester

Rob/PP 07-08-2024 Rob heeft
aangegeven
dat hij geen
penningmees
ter meer wil
zijn.
Paul Peter
heeft
aangegeven
dat hij wel
Penningmeest
er wil worden.
Is er al een
overdracht
geweest? PP
geeft aan dat
een
penningmeest
er geen
budgethouder
mag zijn. Een
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Notulen
penningmeest
er mag
namelijk niet
zijn eigen
budget
controleren. Is
nu besloten
dat PP en Rob
de taken
uitwisselen.
Rob gaat
wijkbeheer
doen en PP
wordt alleen
Penningmeest
er. Rob en PP
maken na de
vergadering
een afspraak
voor de
overdracht

Ontvangen mailtjes t.a.v.:

Onderwerp Eigenaar Datum Stand van



zaken

Mail LSA Secretaris 17-7-
2024

TI Mailtjes
van LSA
niet
doorsturen
naar het
bestuur,
maar naar de
portefeuilleh
ou der

UITNODIGING
NETWERKCONFER
ENTIE SAMEN
TEGEN
EENZAAMHEID 2 mails

Jill 19-7-
2024 /
22-7-
2024

Bestuurlijk Overleg SHM
(incl. lunch)

Allen 23-7-
2024

Is nu 20
oktober in
de
Kinderboerd
erij met
lunch

Uw uitnodiging voor het
Online Mission75 Live
Event

PP 23-7-
2024

Rob gaat hier
naar kijken

data Repair Café najaar
2024

Jill 26-7-
2024

Jill kijkt hier
naar

Lang Leve Thuis en
wonen

Rob 30-7-
2024

TI
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Notulen

Onderwerpen van gesprek met Jill:
A&E

1. Mogelijkheden inzet Stadsfonds de Meent;
Jill heeft de mail van Vivian ontvangen, en gaat hier met Vivian over

sparren 2. Rondje Meent
Gaat dit jaar niet door. Staat op de rol voor 2025. A&E gaat binnenkort een

avond organiseren met alle losse organisatoren in de wijk, zodat men elkaar leert



kennen. 3. De financiële situatie is nog niet helemaal duidelijk, maar er zijn extra
fondsen beschikbaar. Jill krijgt het hele plan plus begroting nog.
4. Jill vraagt of er al bekend is wanneer de eat en meat weer start. Is nog niet bekend.

Onderwerpen van gesprek met Alie:
Beheer:

1. Budget bloemen de Kruisdam
De groene vingers krijgt gewoon € 50 per maand dit zat al in de begroting voor dit

jaar 2. Welke voorwaarden kunnen wij de nieuwe beheerder bieden. PP stuurt dit voor
19.30 uur op.
3. Huisregels De Kruisdam

De huisregels moeten zichtbaar opgehangen zijn. Alie gaat ze uit het HHR
halen en aanpassen. Rondmailen en iedereen kan dan zijn licht laten schijnen

4. Barreglement De Kruisdam
Marjolein stuurt en barreglement naar Alie toe

5. Camera’s en nieuwe sloten De Kruisdam
Alie en Jill gaan hier wat voor uitzetten

Vrijwilligers:
1. Brief aan vrijwilligers inzake consumptiegebruik en huisregels

Kan de deur uit

Onderwerpen van gesprek met Rob:
Welzijn & Zorg:

1. Afwijzing beschikking ’t Praathuis, extra dag
Ameris heeft toegezegd dat zij de 4e dag gingen betalen en daarom heeft de
gemeente de subsidie niet heeft toegekend. Rob heeft de afwijzing naar Ameris
toegestuurd en wil hun reactie afwachten.

2. King Arthur Groep
Zijn vandaag begonnen bij de Meentwerf. Is alleen voor Jong dementerende. Dit is
buiten de stichting om.
3. Beschikking en begroting 't Praathuis jaar 2025, svp stukken

aanleveren Rob gaat met Tamira in gesprek over de begroting en wat te
besteden.

4. Gesprek IMOZ
Er is een gesprekverslag gemaakt, waarin staat wat IMOZ kan doen en hoeveel dit
kost. Zij willen een pilot starten waarbij de zorg vanuit de burger wordt geïnitieerd.
Zij willen hier de wijkorganisatie bij betrekken omdat dit voor de bewoners.
Marjolein stuurt het gesprekverslag rond.
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Onderwerpen van gesprek met PP:
Subsidies
Werkplan en conceptbegroting 2025, svp stukken aanleveren
Jill wil meer graag meer geld voor A&E
Eén van de kerntaken van de Stichting is toegankelijkheid voor iedereen. Door de
verhoging van de barprijzen, zijn wij minder laagdrempelig geworden en we hebben
daarom besloten dat de barprijzen naar beneden bijgesteld moeten worden.



Financieel overleg 10 augustus 2024:

In het financieel overleg van 10 augustus is er besloten dat Marjolein en Alie in totaal €
8.000,- dit jaar nog te besteden hebben voor investeringen in digitalisering, aanpassingen
aan het pand en vervanging van keukengerei.
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